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1. Godkendelse af dagsorden. 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 

3. Dagsorden. 

 

a. Driften. 

b. Aktivitetsliste. 

c. Henvendelse fra beboere. 

d. Bestyrelsen. 
e. GB Connect til VLAN. 

f. RØ 198a DKTV Elbil-lader. 

g. Juletræ placering og bestilling. 

h. Julelys konkurrenceregler. 

i. Kvalitetskontrol af leveret arbejde på VVS-renovering. 

j. Udvalg ”Vild Natur”. 

k. Udvalg ”Haveudvidelse”. 

l. Udvalg ”VVS Følgegruppe”. 

m. Udvalg ”Legepladser”. 

 

4. Eventuelt. 

 

Ad. 1 

Godkendt. 

Ad. 2  

Godkendt. 

Ad. 3a 

Driften ikke tilstede. 

Ad. 3b 

Aktivitetslisten gennemgået. 

Ad. 3c 

1) Beboer ønsker møde med driften og to fra bestyrelsen omkring en række 

forhold i boligen, som ikke er blevet rettet af driften og beboer har ej heller 

modtaget indflytningsrapport. 

2) Beboer forstår ikke at bestyrelsen ikke er på FB længere. 
3) Beboer undrer sig over at der er rørkasse midt på væggen i de små boliger 

4) Beboer mangler varme og bliver kastet rundt mellem CK og GB.  

5) Beboer vil gerne have undersøgt om vi kan bestemme hvem der må parkere 

på vores veje 
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Ad. 3d 

Mødetid fremadrettet bliver 17.30-19.30 

 

Ad. 3e 

Bestyrelsen ønsker en GB IT-løsning til teknisk VLAN fra Kasper it. 

Ad. 3f 

Tilbud fra DKTV accepteres herved. 

 

Ad. 3g 

Der tændes et træ på hver side af vejene, dog kun et træ på vej 1 & 5 samt 
indkøbes lys til flagstang af Dan og Nichlas. Driften monterer lys i afmærket 

træer. 

Ad. 3h 

Det er IKKE et krav at sætte lyskæde på sin carport. 

Konkurrencen i år bliver en julepynt konkurrence og der uddeles 3 præmier 

som vi plejer. 

Ad. 3i 

Bestyrelsen ønsker en 100% KS udført af GB ny projektleder på ALT leveret 

arbejde af CK i boliger og i kælder, da der kommer sager frem om at projektet 

ikke følger de beslutninger der er taget på møderne. 

Tages op på følgegruppemødet 2/11-2022. 

 

Ad. 3j 

Der skal planlægges møder i udvalget fra januar 23. 

Ad. 3k 

Vi afventer melding fra Per Dalhammer omkring kommunal godkendelse af 

udvidelse af haverne. 

 

Ad. 3l 

Der er følgegruppemøde d.2/11-2022, se punkt 3i 

Ad. 3m 

Sædet er ankommet. 

Der mangler forsat et opdateret skilt ved rutsjebanen samt det gamle skilt skal 

flyttes til Tarzan banen. 

Ad. 4 

Intet. 

 

Referent Malene 

Mødet hævet 20.15 


